
Borci aktivno navzoči
Februarja letos je bil redni

občni zbor združenja borcev
NOV terena Majde Vrhovnik
v Ljubljanl. Prepolna dvoca-
na Kluba poslancev je imela
premalo sedežev, navzočih je
bilo kar 192. Prišli so celo taki
revolucionarji kot Vida Tomši-
čeva, dr. Jože Vilfan, Bogdan
Osolnik, Mara Rupena, Albert
Jakopič-Kajtimdr, Branko Ba-
bič in drugi, delovni predsed-
nik pa je bil dr. France Hoče-
var.

Iz izčrpnega poročila o delu
dosedanjega odbora in komi-
sij, ki ga je podal inž. Miloš
Bučar, posebej izstopa podatek
o izrednl udeležbi borcev NOV
v družbenopolitičnih in samo-
upravnih organih. Borci NOV
so politično dejavni na vseh
področjih, kar je rezultat de-
janskega razmerja sil na tere-
nu, saj je vsak peti volivec
član ZZB NOV.

Veliko večino političnih na-
log je Združenje borcev NOV
terena Majde Vrhovnik do-
bro opsavilo, tako je poudaril
Ivo Bernard, premalo pa je re-
zultatov organiziranja mladlne.
Ta naloga je ključnega pome-
na,' to se zavedajo vsi borci
NOV. Treba bo napeti vse sl-
le, da bi postavili na noge tu-
di mladinsko organizacijo ter
tako poskrbeli za kontinuiteto
pri vzgoji političnih aktivistov.

^fegovanje revolucdonarnih
tradicij je potekalo predvsem
v sodelovanju z osnovno šolo
Majde Vrhovnik. Vsako le-
to ob dnevu armade ln ob dne-
vu OF organizirajo srečanje
mladih z vidnimi udeleženci
NOB, ki mladim pripovedujejo
o doživetjih, o svojera delu
med revolucijo itd. Doslej so
mladim pripovedovali o mladi-
ni v OF, o AF2, o radiu Kri-
čač, o partizanski sanlteti, o
VOS in drugem.

Veliko je bilo storjenega za
pomoč bolehnim in socialno
ogroženim borcem NOV. Re-

šenih je bilo tudi več stano-
vanjskih vprašanj, ugotavljajo
pa, da borci NOV še vedno
prebivajo v neustreznih stano-
vanjih. Treba bi bilo ukrepati,
da se to vprašanje po tridese-
tlh letih že enkrat reši. O tem
je govoril Bogdan Javor, ki je
občni zbor pozdravil v Imenu
občinskega odbora ZZB NOV
Lj ubl j ana-Center.

Alenka Gerlovič je sprožila
vprašanje, M sicer ne zadeva
krajevne skupnosti. Menila je,
da bi morali urbapdsti vpč
storiti za ohranitev spomhi&v
na čas, ko je bila Ljubljana

okupirana in ograjena z žico.
Akcija za Alejo spominov in
tovarištva sdcer teče, vendar bi
morali v tej smeri več naredl-
ti zlasta tisti, ki so poklicno
odgovorni za podobo Ljublja-
ne in njen razvoj.

Občni zbor je na koncu lz-
volil še 25-članski odbor zdru-
ženja barcev, podaljšal članom
občinskega odbora ZZB NOV
Ljubljana-Center mandat še za
dve leti in drugo. Novi odbor
se je konstituiral takoj po
končanem obCnem zboru.
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